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Abstract (en)
The clutch device has an upper and lower coaxial rotary mobile portion able to take up relative axial coupled position in which rotation of lower
mobile portion give rise to rotation of upper mobile portion and a relative axial uncoupled position in which rotation of lower mobile portion does not
give rise to rotation of upper mobile portion. A friction element made of viscoelastic material is intercalated between the upper and lower mobile
portion (1) to transmit the rotation of lower mobile portion to upper mobile portion in the coupled position.

Abstract (fr)
Un dispositif d'embrayage pour pièce d'horlogerie, comprenant des premier et second mobiles rotatifs coaxiaux (1, 2) pouvant prendre une position
axiale relative embrayée dans laquelle une rotation du premier mobile (1) entraîne une rotation du second mobile (2) et une position axiale relative
débrayée dans laquelle une rotation du premier mobile (1) n'entraîne pas de rotation du second mobile (2), est caractérisé en ce qu'il comprend en
outre un organe de friction en une matière viscoélastique (30) interposé entre les mobiles (1, 2) pour transmettre la rotation du premier mobile (1) au
second mobile (2) dans la position embrayée.
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